
Møtereferat FAU 

Fjære barneskole 
 

Dato: Torsdag 30. januar 2023 kl. 18.00 

Sted: Personalrommet, Fjære barneskole (gamle Fjære ungdomsskole) 

Til stede:  

 1A Tove Linn Tjersland  

 1B Anne Margrethe B Thorsen 

 2A Knut Lia 

 2B Per-Christian Rosmo 

 3A Eivind Tunsberg  

 3B Asbjørn Tveito (vara)  

 4A Vibeke Svantesen  

 4B Maren Helene Pedersen  

 5A Jenni Dahlbäck  

 5B Ida Åkervik  

 6A Martin Birkedal  

 6B Berglind Smaradottir  

 7A Morten Hoveland  

 7B Evlin Helledal  
 

Forfall: 5A Jenni Dahlbäck 
 
Referent: Tove Linn Tjersland 

 

Sak 16/22-23: Status nytt skolebygg 

 Prosjektleder fra kommunen var til stede for å informere om status og videre 
plan: 

o Det foreligger ingen utsettelser. Åpning av nytt skolebygg skal skje ved 
årsskifte 24/25. 

o Status pr. 30.1.23 er at prosjektet ligger hos Innkjøpsavdelingen i 
kommunen. Utlysning av totalentreprise skal fortsatt skje på nyåret 
2023. 

o Foreldre i FAU lurer på om det er mulig å starte trafikksikkerhetstiltak 
som f.eks. skilting, drop - off sone, gangfelt til Vikhallen osv., selv om 
selve byggingen av skole ikke har startet. Prosjektleder informerer om 
at blant annet bestilling av skilt har startet. 
 

Sak 17/22-23: Status i arbeidet med evaluering av ressursallokeringsmodell 

 Fra kommunestyre: Kommunedirektøren bes legge frem en sak før 
budsjettprosessen høsten 2023 (dvs. i løpet av våren 2023) med en 
evaluering av ressursallokeringsmodellen som benyttes for fordeling av 
rammen mellom skolen. Saken legges fram for oppvekst- og 
utdanningsutvalget. 



 Evalueringsgruppa vil starte arbeidet etter vinterferien 

 Resultat pr. nov 2022 – 1.912.000 
 

Sak 18/22-23: Status drift av skolen 

 Bemanning fremover (innfris lærernorm?) 
o Lærernormen innfris – konsekvens er at budsjett ikke holdes 

 

 Sykefravær 2022   
o Utfordringene er den økonomiske situasjonen og at det er lite vikarer 

å få tak i. 
 

 QM+ avvik 
o 68 avvik de siste 6 månedene 
o De fleste går på fravær 

 

 Konsekvenser av nedjustert innetemperatur 
o Ingen – ingen fellesstyring på radiatorene, de stilles på hver enkelt ovn 

 

 Ellers info rundt drift av skolen: 
o Elevundersøkelsen – dessverre feil i systemet, så hos oss er det kun 5. 

trinn som har fått gjennomført. Derfor er ingen resultater tilgjengelige. 
Elevundersøkelsen er pålagt hos 7. trinn, men frivillig på 5. og 6. trinn. 

o Nasjonale prøver høst 2022 – 5.trinn 
 Lesing: Fjære b.s. ligger nær resultatene i Grimstad og Norge. 

Fjære b.s. har noen færre elever på mestringsnivå 1 og 3, mens 
andelen på mestringsnivå 2 er litt høyere enn 
landsgjennomsnittet. 

 Regning: Resultatene på Fjære b.s. ligger over 
landsgjennomsnitt og Grimstad sine tall. Hos oss er det færre 
elever på nivå 1 (FBS 11% mot Norge og Grimstad 25%). Fjære 
b.s. har flere elever som oppnår nivå 2, og også flere på nivå 3 
(FBS 31%, G 20%, N 26%) 

 Engelsk: Fjære b.s. sine resultater er tilnærmet gjennomsnittet i 
Grimstad og i landet. 
 

 Fjære barneskole skal fra nå ta imot alle elever på 1.-7.trinn fra Ukraina 
o Vi oppretter en velkomstklasse. Noe usikkert hvor mange som vil 

komme. 
o Elevene vil tilhøre en ordinærklasse 
o Prosjektmidler og prosjektstilling. Det er ansatt én person i 

prosjektstilling som skal jobbe tett med velkomstklassen. 
 

 Planlegging av neste skoleår – Som vanlig vil vi i februar starte med 
planlegging av neste skoleår. 
 

 Sykler til utlån 
o Vi har fått midler fra prosjektet «Aktivitetsstøtte til barn og unge» til å 

kjøpe inn sykler til utlån på skolen. 
o Vi har kjøpt 10 sykler i 3 størrelser, inkl. skjermer, refleks, lås og 

hjelmer. 



 
Sak 19/22-23: SFO: Noen foreldre har kontaktet FAU representant i høst på 
grunn av SFO. 

Noen foreldre har kontaktet FAU-representant i høst på grunn av SFO. Det som er 
gjennomgående er at det er veldig mange flinke og hyggelige ansatte på SFO, men 
at det virker som det til tider er for lite bemanning og endel utskifting blant de ansatte. 
 

 Grimstad kommune regner bemanningstetthet på SFO lik 1 voksen pr. 15 
barn. 

o Tar vi hensyn til disse tallene, så er vi mange nok ansatte 
(gjennomsnittlig). Det er imidlertid ikke slik at vi alltid er 1 voksen pr. 15 
barn til enhver tid – noen ganger er det færre barn, og noen ganger er 
det flere barn pr. voksen, alt avhengig av aktivitetene vi gjør. Av og til 
har vi til og med;) også en ansatt «til overs». 

o Kan tidvis oppleves som få voksne og mange barn i gangen i 
tidsrommet f.eks rundt overgangen skole/SFO, og ellers rundt den tiden 
hvor de fleste barna er til utsjekk (typisk rundt kl.1500). 

 

 Utskiftning blant de ansatte? 
o Samme ansatte og vikarer hele høsten. Noen ganger er også ansatte 

på trinnene inne som vikarer på SFO. Disse ansatte er ikke fremmede 
for barna, men kan være ukjente for foreldre. 

o I tillegg har vi av og til elever fra ungdomsskolen og fra videregående 
inne i praksis. 

 

 Svar på henvendelse 
o SFO har pr. i dag nok bemanning ifølge rektor. FAU svarer at punkter 

som har med drift av SFO å gjøre, bør tas med ledelsen hos SFO 
fortløpende for å komme fram til en løsning. Eventuelt om spørsmål går 
igjennom foreldrekontakter på trinnet videre til ledelsen i SFO. 

o  
Sak 20/22-23: Eventuelt 

 17. mai arrangement Fjære barneskole 
o FAU bestemte i fellesskap at rutiner for å arrangere 17. mai videreføres 

fra tidligere år. Dette gjelder spesielt ønske om frivillig dugnadsinnsats 
fra foreldre på de aktuelle trinnene. 

o Det kan med fordel arrangeres et ekstra foreldremøte for å informere 5. 
og 6. klasse som hvert år arrangerer 17. mai. Representanter for disse 
klassene i FAU tar et møte til våren der de planlegger hvordan de 
informerer foreldre og forbereder dem for oppgavene. Dette møte kan 
holdes for begge trinnene samtidig. Klassekontakter kan også 
involveres i komiteen sammen med FAU-representantene. 

o Det ble diskutert hvordan man kan informere foreldre, familie og 
besøkende på 17. mai-arrangementet om hva pengene går til. 
(Pengene går til avslutning for 7. trinn, leirskole og klassekassa). 
Forslag som ble nevnt var trykte plansjer med budskapet som kan 
gjenbrukes hvert år. 

 

 Søke kommunen om leker i perioden mens det bygges ny skole. 



o FAU vurderer at det ikke søkes kommunen om flere leker da det er 
knapt med plass i byggeperioden. 

 Temauke Fjære 
o Det er planlagt å arrangere en temauke på Fjære i løpet av 2023. Dette 

er en del av «Prosjekt Fellesskap» som skal styrke samholdet blant 
elevene. I denne sammenheng har arrangører spurt FAU om et bidrag 
til arrangementet. Alle representantene i FAU sier ja til å støtte 
arrangementet med kr. 5 000,- 


